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Motie:  23.xxx  
 

Onderwerp: Bloemrijke dijken. 
 

 
De Verenigde Vergadering van het Hoogheemraadschap van Rijnland, bijeen in de vergadering van 
29 november 2023,  
 
 
Constaterende dat: 
 
- Rijnland ernaar streeft zoveel mogelijk dijken bloemrijk uit te voeren. 
- Bloemrijke dijken niet alleen goed zijn voor de biodiversiteit, maar ook sterker zijn. 
- De portefeuillehouder niet bereid was om een indicatie te geven hoeveel dijken ook daadwerkelijk 
als bloemrijk zijn uitgevoerd.  
 
 
Overwegende dat:  
 
- De Verenigde Vergadering een controlerende functie heeft. 
- Beleidsvoornemens getoetst moeten kunnen worden aan resultaten. 
      
 
Verzoekt het college: 
 
- De Verenigde Vergadering inzicht te geven, middels een indicatie, in de mate waarin dijken 
bloemrijk zijn, dan wel de hoogst mogelijke ecologische waarde hebben.  
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